

MS-3300

Dual Channel Wireless Microphone

即使在复杂、拥挤的环境中，MS-3300利用真分集技术尽可能确保接收信号的稳定性和范围 从而更好地防范干扰、掉频现象。该数字无线系统借助48KHz/24-bit数字音频，能够更真实地还原原始声音，更细腻地捕捉细节和层次感，实现高保真的音质，为高要求的现场录制演出和固定安装提供无与伦比的无线功能 自动扫描频率以及红外同步功能可快速轻松地找到清晰的频率，将发射机与接收机轻松配对。光纤输出端口可支持连接家庭影院系统 音频设备等。

With outstanding signal quality even in the most complex, crowded environments, the MS-3300 ensures the stability and coverage of reception by true diversity technology to better avoid the interference and signal drop. With professional 48KHz / 24-bit digital conversion for exceptional audio clarity with transparent frequency response across the entire audible range (20Hz ~ 20kHz), it offers the real, clear and excellent sound to meet the demand for recording and performance. The truest possible sound with undetectable low latency bring you the best and efficient performance. After automatically scanning to find the clean working frequency in the UHF band, pairing transmitters easily and quickly with the receiver by IR sync. Combining professional features with simplified setup and operation, MS-3300 delivers outstanding wireless functionality for mid-size events and installations in music recording, hotels, and government offices with conferencing spaces, schools, houses of worship, and live performance spaces. **Optical output connector can support the connection of home theater system, audio equipment, etc.**



技术参数Specification

接收机Receiver

- | | |
|-----------------------------|-----------------------|
| ■ 材料Material: | 金属Metal |
| ■ 频率范围Frequency Range: | 550-599.5MHz |
| ■ 可选频率Selectable frequency: | 100 |
| ■ 音频采样Audio samplization: | 48kHz/24-bit |
| ■ 信噪比SNR: | >95dB |
| ■ 失真率Systematic Distortion: | <0.5% |
| ■ 灵敏度Sensitivity: | 12dBu (S/N80Db) |
| ■ 动态范围Dynamic Range: | >105dB |
| ■ 频响Response Frequency: | 20Hz-20KHz |
| ■ 工作距离Working Range: | 100 Meters(open area) |
| ■ 供电 Power Supply: | 110-240V AC50/60Hz |
| ■ Output Connector: | Optical/ Coaxial/ |

发射机Transmitter

- | | |
|------------------------|-----------------|
| ■ 材料Material: | 金属Metal |
| ■ 音头Sound Head: | 动圈式Dynamic Type |
| ■ 功率输出RF Power Output: | 10mW |
| ■ 电池Battery: | AA x 2,1.5V |
| ■ 电池寿命 Battery Life: | 8小时8 hours |